
Številka: 900-207/2024- 3                                                                
v Ljubljani, dne 5. 9. 2024                                                                                              

                                             

ZAPISNIK

12. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 4. 9. 2024 ob 17.00  
uri, v dvorani, Pot k ribniku 20, Ljubljana.

12. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana, 
sklicala in vodila predsednica Sveta Katarina Juvanc Šinkovec.

Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 13 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom.

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boštjan Doljak, Erna Kokalj Jezovšek, Žiga Skvarča, Maja Rus, Katarina 
Juvanc Šinkovec, Aliana Moscatello, Tomaž Vargazon ,Anton Grošelj, Peter Kolenc, Robert Okorn, Jure 
Maleš Andreja Vrtačnik Kremžar, Jože Zrnec

ODSOTNI ČLANI SVETA: mag. Andreja Troppan – opr., Alojz Mlakar

OSTALI  NAVZOČI: Neža Bodlovič –  SRPI MU MOL, Ana Ralović in Mladen Inđić– oba SLS MU 
MOL

Predsedujoča je prisotne seznanila, da je bila prejeta informacija glede začetka gradnje enote vrtca 
Galjevica in bo projekt predstavila ga. Neža Bodlovič iz Službe za razvojne projekte in investicije MOL.
Predsedujoča je predlagala zamenjavo vrstnega reda točk dnevnega reda, ki je bil naveden v vabilu na 
sejo, in sicer, da pričnejo s točko »Predstavitev projekta izgradnje vrtca Galjevica «, nato pa nadaljujejo 
s točko »Potrditev zapisnika 11. redne seje Sveta ČS Rudnik in 6. izredne seje Sveta ČS Rudnik«.

Navzoči so se s predlaganim strinjali.

Na glasovanje je predsedujoča dala sledeči PREDLOG DNEVNEGA REDA:

01. Predstavitev projekta izgradnje vrtca Galjevica
02. Potrditev zapisnika 11. redne seje Sveta ČS Rudnik in 6. izredne seje Sveta ČS Rudnik
03. Rebalans proračuna za leto 2024 in spremembe proračuna za leto 2025
04. Mesec ČS Rudnik 2024 
05. Poročilo o aktivnostih
06. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
07. Razno



Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12             PROTI: /
Dnevni red je bil sprejet.

AD 1
Predstavitev projekta izgradnje vrtca Galjevica

Ga. Neža Bodlovič iz Službe za razvojne projekte in investicije MU MOL je predstavila projekt izgradnje 
nove enote vrtca Galjevica.

Seji se je pridružil član sveta Žiga Skvarča.

Trenutno igrišče ob dvorani Krim se ukinja, saj bo na tem mestu nova enota vrtca iz lesene konstrukcije.
Stara enota vrtca bo povezana preko hodnika z novo enoto. Na koncu bo tudi zaklonišče pod travnato 
gobo. Projekt sestavljajo tri faze: zemeljska dela, lesena konstrukcija v dveh etažah in zgornji del s 
tehničnimi prostori za upravo vrtca. Plan je, da do decembra 2024 izvedejo pilotiranje, ki bo sestavljeno 
iz dveh vrst pilotov- povezovalni in leseni.
Na travnati površini med sedanjim parkiriščem bo igrišče od Osnovne šole Oskarja Kovačiča, urejena bo 
nova prometna ureditev. Zgradba bo nizko energetska.

Izpostavljena so bila še vprašanja vezana na zaklonišče, upravljalca novega igrišča, končno število 
parkirnih mest ter obremenjenost tal.

Svet ČS Rudnik se je zahvalil ge. Neži Bodlovič za predstavitev in podane informacije.

Sejo je zapustil član sveta Jure Maleš.

AD 2
Potrditev zapisnika 11. redne seje Sveta ČS Rudnik in 6. izredne seje Sveta ČS Rudnik

Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 11. redne 
seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/12:
Zapisnik 11. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov    PROTI:/
Sklep št. 1/12 je bil sprejet.



Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 6. izredne 
seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 
2/12:
Zapisnik 6. izredne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov    PROTI:/
Sklep št. 2/12 je bil sprejet.

AD 3
Rebalans proračuna za leto 2024 in spremembe proračuna za leto 2025

Predsedujoča je prisotne seznanila z rebalansom proračuna za leto 2024 in z spremembami za leto 2025.
Gradivo so člani sveta prejeli po e-pošti.

Rebalans: V skladu z odlokom o financiranju četrtnih skupnosti v Mestni občini Ljubljana se sredstva na 
podkontu 402905 Sejnine in pripadajoča povračila stroškov in podkontu 402999 Drugi operativni odhodki 
povečujejo zaradi uskladitve višine z županovo plačo. 

Po razpravi je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/12:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana sprejema in potrjuje rebalans proračuna 
za leto 2024 v predloženi vsebini.
Za izvedbo morebitnih sprememb, usklajenih z navodili OFR MU MOL, se pooblašča predsednico 
Sveta ČS Rudnik.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov    PROTI:/
Sklep št. 3/12 je bil sprejet.

Spremembe proračuna: V skladu z Odlokom o financiranju četrtnih skupnosti v Mestni občini Ljubljana 
se povečuje masa sredstev za sejnine na  podkontu 402905 Sejnine in pripadajoča povračila stroškov in 
podkontu 402999 Drugi splošni material in storitve, zaradi uskladitve višine sejnin z županovo plačo.
Na podkontu 402099 Drugi splošni material in storitve se je višina sredstev povečala, zaradi uskladitve 
sredstev, ki pripadajo četrtni skupnosti glede na število prebivalstva (Odlok financiranju četrtnih 
skupnosti v Mestni občini Ljubljana -  Uradni list RS, št. 92/2007 in 11/2009). 
Programi se ne spreminjajo.

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/12
Svet ČS Rudnik sprejema in potrjuje spremembe proračuna za leto 2025 skladno z navodili  OFR 
MU MOL. Za izvedbo morebitnih sprememb, usklajenih z navodili OFR MU MOL, se pooblašča 
predsednico Sveta ČS Rudnik.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov    PROTI:/
Sklep št. 4/12 je bil sprejet.



AD 4
Poročilo o aktivnostih

Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi informacijami:

• Torek, 4. 6.2024 je bila izvedena koordinacija s predsedniki in podžupanom MOL, gostila ČS 
Rudnik z obiskom Morostig-a

• Sreda, 5. 6.2024 se je sestal Odbor za prometno infrastrukturo, gospodarske dejavnosti in 
urbanizem

• Četrtek, 7. 6. 2024 je potekalo tekmovanje četrtnih skupnosti v velikih kanujih 2024, ČS 
Rudnik priveslala prvo mesto

• Ponedeljek, 1.7.2024 - objavljeno vabilo Okus Rudniške četrti za Natečaj za lokalno jed (v 
sodelovanju z BIC)

• ponedeljek, 5.8.2024 je bil izveden ogled terena Gornji Rudnik z direktorjem Voka Snaga in s 
podžupanom MOL za rešitev problematike zabojnikov, 

• torek, 6.8.2024 je bil izveden sestanek župana MOL z Domicilnimi društvi barje za projekt 
Center Barje 

• četrtek, 28.8.2024 izveden sestanek Odbora za družbene dejavnosti, organizacija Dneva ČS 
• Sobota, 31.8.2024 je bila izvedena gasilska veselica PGD Barje
• sobota, 7.9.2024 potekal 2. Ljubljanski festival športa – ČS sodelovale v Igrah nostalgije 
• Obvestilo o prejeti pobudi za pripravo prostorskega akta – OPPN 448 Ilovica ob Jurčkovi 2 
• Evidentiranje v Svet gimnazije Šiška, rok sreda 11.9. do 11. ure
• petek, 27.9.2024 predstavitev izdaje Posthumne pesniške zbirke – KPD Barje v sodelovanju s 

ČS Rudnik
• priprave za izdajo glasila Rudniška četrtinka 2/2024
• Seznanitev s Poročilom o delu SLS vezano na strokovno pomoč ČS za leto 2023

AD 5
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik

Član sveta Peter Kolenc je izpostavil pobudo oziroma predlog za postavitev trajne ograje, zaščite ob 
železniški progi za preprečitev prehoda čez železnico iz Dolenjske ceste 156b na nasprotno stran Ob 
dolenjski železnici.

Svet ČS Rudnik se je seznanil s pobudo vezano na postavitev zaščitne ograje ob železniški progi. 
Člani sveta so bili enotni, da je že postavljena tabla od Slovenskih železnic, da je nedovoljen prehod čez 
progo strogo prepovedan. Dogovorjeno je bilo, da bo pobuda obravnavana na Sosvetu za varnost ČS 
Rudnik. 

Član sveta Jože Zrnec je izpostavil pobudo za ureditev Ceste na Orle, saj je cesta v slabem stanju in 
nevarna, ter kdo bo prevzel odgovornost v primeru nezgode. 

Izpostavljena so bila vprašanja vezano na izgradnjo kanalizacije in potek del na Jurčkovi cesti.
Vprašanja bodo posredovana na pristojni Oddelek MOL.

Predsedujoča je prisotne pozvala za oddajo prijav za Evidentiranje v Svete Osnovnih šol in Vrtce MOL, 
saj se je podaljšal rok prijave.



A6
Razno

Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan in je sejo zaključila ob 18.40 uri. 

Zapisala:
Ana Ralović

       Predsednica Sveta ČS Rudnik
           Mestne občine Ljubljana
          Katarina Juvanc Šinkovec
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